

Weekly Agenda (4) 29/9/2024 to 03/10/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- تم تفعيل منصة "كتبي" وقد زدنا كل طالب بملصق على كتاب اللغة الانجليزية عليه اسم المستخدم الخاص به وكلمة السر. يرجى الدخول إلى الموقع المبين على الملصق والدخول لحساب الطالب وإجراء اختبار تحديد المستوى للغة العربية واختبار اللغة الانجليزية خلال العطلة الأسبوعية ومن ثم سيتابع المعلم مع الطالب في الأيام القادمة (مع ملاحظة أنه لا يوجد اختبار تحديد مستوى للغة العربية للصف الأول الابتدائي فقط). من الضروري جداً أن يقوم الطالب بالاختبار بنفسه دون مساعدة أكاديمية من أحد حتى يعرف مستواه الحقيقي وينطلق منه للمستويات الأعلى. يمكنكم الإطلاع على دليل استخدام منصة كتبي باللغة العربية من خلال [الرابط](#).
- يرجى العلم بأن تفعيل منصة كتبي إلزامي لجميع الطلاب، وبأنه سترصد علامات في مادتي اللغة العربية والانجليزية بناءً على انجازات الطلاب على المنصة.
- سوف يقام معرض الكتاب الأول الأسبوع القادم ([رسالة معرض الكتاب](#))، وستكون زيارات الصفوف للمعرض كما يلي:

الأحد: 2L, 4Y, 1G, 4R, 1R, 3L, 1L, 2G, 2R, 4G, 1S, 1M, 4S, 3M

الاثنين: 1Y, 2Y, 3G, 1B, 4M, 4B, 3Y, 3R, 3B, 3S, 2B

كما يمكنكم اصطحاب أطفالكم للمعرض في نهاية دوام كل يوم من أيام الأسبوع القادم حتى الثالثة عصراً.

- The "Kutubee" platform has been activated, and we have provided each student with a sticker in their English books with their usernames and passwords. Please go to the website shown on the sticker, log into the student's account, and take the Arabic language and English language placement tests during the weekend. The teacher will then follow up with the students in the coming days. (Note that there will not be a placement test for the Arabic language for grade 1). It is necessary for students to take the test on their own without any academic guidance from anyone so that they know their true level and proceed later to higher levels. You can also view the English guide for Kutubee through this [link](#).
- Please note that activating the Kutubi platform is mandatory for all students, and that grades will be monitored in the Arabic and English language subjects based on the students' achievements on the platform.
- Our first Book Fair will be next week ([Book fair letter](#)). The visit schedule will be as follows:

Sunday: 2L, 4Y, 1G, 4R, 1R, 3L, 1L, 2G, 2R, 4G, 1S, 1M, 4S, 3M

Monday: 1Y, 2Y, 3G, 1B, 4M, 4B, 3Y, 3R, 3B, 3S, 2B

You can also accompany your children to the Book Fair at the end of the working day, next week until 3:00 PM.

Weekly Plans الخطط الأسبوعية

29/9/2024 to 03/10/2024	
<u>Grade (1) Boys</u>	<u>Grade (1) Girls</u>
<u>Grade (2) Boys</u>	<u>Grade (2) Girls</u>
<u>Grade (3) Boys</u>	<u>Grade (3) Girls</u>
<u>Grade (4) Boys</u>	<u>Grade (4) Girls</u>

[End of Agenda]